
 
MØTEREFERAT ÅRSMØTE 2019, MELAND GOLFKLUBB 

 

Sted: Meland Golfklubb, klubbhus 

Dato: 12.3.2019, kl. 19.00 

 

 

Styreleder Lars Barstad ønsket alle velkommen til Årsmøte 2019. 

Det stilte 96 Stemmeberettigede. 

 

SAK 1 

Innkalling, saksliste og forretningsorden ble godkjent av årsmøtet. 

 

SAK 2 

Valg av dirigent, referenter, representanter til å undertegne protokoller og tellekorps. 

Valg av dirigent ble Lars Barstad, referenter ble Borghild Feet og Lill Scherer Gammelsæter.  

Til å underskrive protokoll ble Mona Røsseland og Oddbjørn Hagseth valgt, og til tellekorps ble Lasse 

Roska og Matti Berger valgt.  

 

Daglig leder holdt en innledning 

Daglig leder innledet med å klargjøre styringsprinsippene i klubben.  

MGK er med i et fellesskap gjennom Norges Idrettsforbund og Golfforbundet. Vi utarbeider 

virksomhetsplan og forholder oss til dette gjennom året. Diskusjon rundt fellesskap og virksomhet tas 

rundt i komiteene og blant medlemmene. Deretter kan vi vurdere plan for Golfakademi, juniorsatsning, 

mm. Og hvis vi ønsker endring, må dette gjøres gjennom virksomhetsplanarbeidet. 

Mjøs avsluttet med å kommentere en gryende ukultur på sosiale medier som han ikke synes er bra for 

klubben.  

 

SAK 3 

Behandling av årsmelding for 2018.    

a. Styrets beretning 2018 

b. Økonomi 
c. Statistikker 

Lars Barstad gikk igjennom årsmeldingen. Det kom mange spørsmål og kommentarer fra salen som 
administrasjonen og styret besvarte. 
 
Årsmøtet tok årsberetningen til etterretning. 

 
 

SAK 4 

Behandling av revidert årsregnskap for 2018. 

a. Revisorsberetning 
Barstad leste opp revisorsberetning fra KPMG Knarvik. 

a. Kontrollkomiteens beretning 
Kontrollkomiteens er ikke blitt sendt til styret/årsmøte. Styret følger opp manglende 
kontrollrapport. Rapport legges ut på nettsiden når den er mottatt. 

b. Behandling av årsregnskap 2018 
 

Årsregnskapet ble tatt til etterretning.  



 
SAK 5 

Behandling av innkomne saker. 

- Ingen saker kommet inn. 
 

SAK 6 

Fastsette medlemskontingenter for 2019 

Daglig leder informerte om medlemsmasse, historikk på greenfee og kontingenter. Økonomien tilsier 

økning i Greenfee. Viktig at siste del av kontingent 2019 blir sendt ut rett etter årsmøtet pga. 

likviditetskrise. 

Helge Ulven uttalte at styret vil prate med medlemmer i klubben for å høre deres meninger og ønsket 

innspill på rekruttering mm. Styret vil noterte seg forslag som er fremsatt på årsmøtet.  

Styrets forslag til kontingenter for 2019 

Medl. 

kat Medlems- kategorier 2019 
Spillerett 

Kontingent 

2019 

Kontingent 

2019 

  Lokal Nasj. Januar Mars 

1 Medlemskap m/andel - inkl. fri greenfee Ja Ja 4 500 5 700 

2 Medlemskap m/andel - eksl. fri greenfee Ja Ja 1 000 1 500 

3 Medlemskap m/leieandel - inkl. fri greenfee Ja Ja 5 000 6 200 

4 Medlem m/andel - passiv Ja Nei 500 600 

  Greenfee  medlem Ja Ja 400 400 

6 Medlemskap  Student  ( til 26 år) Ja Ja   3 500 

7 Medlemskap Junior 3 (20-23 år) Ja Ja  2 400 

8 Medlemskap Junior 2 (13-19 år) Ja Ja  1 600 

9 Medlemskap Junior 1 ( 10 - 12 år) Ja Ja  600 

10 Medlemskap barn (< 10 år) Ja Ja  250 

11 Firma andel Nei Nei  9 500 

20 Albratross Ja Ja 9 000 12 000 

30 Eagle Ja Ja 6 500 9 500 

40 Birdie Ja Ja 6 000 8 000 

50 Fam. medlemspakke I  (1+1) Ja Ja 8 000 11 000 

51 Fam. medlemspakke I  50% Ja Ja 4 000 5 000 

93 stemmeberettigede. 23 stk stemte mot forslaget. 

Kontingentene ble vedtatt. 

 

SAK 7 

Vedta klubbens budsjett for 2019 

Daglig leder informerte om permittering av ansatte de 3 siste månedene i år, om ikke inntektene 

bedrer seg. Det ble mange spørsmål og innspill fra salen. Ønske om både sosialkomite og 

ungdomsutvalg ble ytret. Det kom også frem at Alver kommune vil prioriterer sportsgrenene padling, 

motor og golf. 

91 stemmeberettigede. 

Enstemmig vedtatt. 



 
 

SAK 8 

Behandling av klubbens organisasjonsplan for 2019 

Årsmøtet hadde ingen kommentarer og det tas til etterretning. 

 

SAK 9 

Valg av tillitsvalgte og komiteer i henhold til Meland Golfklubbs lover. 

VALGKOMITEENS INNSTILLING TIL VALG AV STYRE 

Leder 
Lars Barstad  Valgt for 2 år  
Nestleder 
Lars Sverre Skaar  Ikke på valg. – på valg 2020 

Styremedlemmer 
Aud Jorunn Samuelsen  Valgt for 2 år  
Turid Totland  Ikke på valg. – på valg 2020 

Nina Holmedal        Valgt for 1 år 

Helge Ulven    Valgt for 2 år  
Ole Petter Grythe Hoff  Ikke på valg. – på valg 2020 

Vararepresentanter 
1.vara Bjørn Rolland  Ikke på valg. – på valg 2020. 
2.vara Geir Kleppe  Valgt for 2 år 
  

Alle ble vedtatt ved akklamasjon. 

 

STYRETS INNSTILLING TIL VALGKOMITE  
Rune Nesse    Valgt for 2 år   

Kjellfrid Larsen               Valgt for 2 år      

Villy Rognaldsen  Ikke på valg    

Vararepresentanter 

Odd Magne Ulstein  Valgt for 2 år        

STYRETS INNSTILLING TIL KONTROLLKOMITE 
Rune Follnes   Ikke på valg      

Øistein Harald Eide   Ikke på valg     

 

Varerepresentanter 

Tjalve Morken   Ikke på valg, men ønskes å byttes ut.  

Styret vil finne erstatter i løpet av våren.     

 

Alle vedtatt ved akklamasjon. 

Det ble foreslått et Ungdomsutvalg for bedre å komme i dialog med ungdommer. 
Lars Barstad sa styret vil oppnevne et interimstyre i løpet av våren. 
 

 

 

 



 
 

SAK 10 

Engasjement av statsautorisert/registrert revisor 

Styret innstiller skifte av revisor.  

Ny revisor; ARETO REVISJON AS  Ved Frode Sekkingstad, statsautorisert revisor  

85 stemmeberettigede.                       

Vedtatt ved akklamasjon. 

 

SAK 11 

Resultater klubbmesterskap 

Klubben gratulerer. 

---- 
  
 
Det kom en kommentar vedrørende Herrekomiteens rapport.   
Bymann og Stril er arrangert 5 år på rad. 

 
 

Årsmøtet ble avsluttet av Lars Barstad som oppfordret medlemmer til donasjoner og oppgradering til 

en kontingent på et høyere nivå. 

 

Referenter,      

Borghild Feet og Lill Scherer Gammelsæter 

      

 

Protokoll: 

 

________________________  ________________________ 

Mona Røsseland   Oddbjørn Hagseth 

 

 

 

 

 


